
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 12.06.2023 

 

 
Prítomní členovia FK:  Ing. Peter Dinga, Ing. Jaroslav Holota, Mgr. Daniela Kontinová 

Ostatní prítomní: Ing. Alena Hrušová, Ing. Mgr. Renáta Saková, Michal Držík,  

Rudolf Škriečka 

 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosť o zriadenie vecného bremena 

3. Žiadosť Poľovné združenie Stará Myjava 

4. Odpredaj obecných pozemkov 

5. Návrh I. zmena rozpočtu a Stanovisko HK k I. zmene rozpočtu 

6. Rôzne 

 

 

1. Na úvod predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých členov komisie, hlavnú 

kontrolórku i ostatných prítomných a oboznámila ich s programom rokovania.  

 

2. V prvom bode rokovania predsedníčka komisie informovala o doriešení žiadosti pani 

Anny Slobodovej. Po preverení daných skutočností FK odporúča žiadosti vyhovieť 

a zriadiť vecné bremeno, nakoľko všetky podklady k žiadosti sú v poriadku a postupuje 

sa podľa zákona. 

 

3. V ďalšom bode rokovania sa komisia zaoberala Žiadosťou Poľovníckeho združenia Stará 

Myjava, v ktorej žiadajú o postúpenie výkonu práva poľovníctva na poľovných 

pozemkoch v poľovnom revíre Stará Myjava. Nakoľko sa k danej veci prídu kompetentní 

vyjadriť na OZ, komisia k tejto žiadosti nezaujala žiadne stanovisko. 

 

4. V štvrtom bode sa FK zaoberala odpredajom pozemku pánovi Šípkovi. Z predloženej 

žiadosti a geometrického plánu však nie je zrejmé, čo konkrétne si žiadateľ chce od obce 

odkúpiť. Preto komisie danú žiadosť postúpila stavebnej komisii, aby preverili 

skutočnosť a podali k danej žiadosti stanovisko. 

 

Ďalej sa komisia zaoberala aj predloženou žiadosťou a geometrickým plánom pána 

Molnára, ktorý žiada odkúpiť obecný pozemok, ktorý sa nachádza vo dvore žiadateľa. 

Žiadateľ má za to, že pozemok už cca 50 rokov je v ich vlastníctve, no nebol správne 

zakreslený v katastrálnej mape. Po diskusii komisia odporúča preveriť skutočný stav 

stavebnej komisii a žiadateľom dohľadať akékoľvek doklady, z ktorých by bol zrejmý 

právny vzťah k predmetnému pozemku. 

 

5. V piatom bode komisia podrobne rozoberala návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2023. FK 

mala k dispozícii nasledujúce materiály: 

- návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2023 

- aktuálne čerpanie rozpočtu k 31.05.2023 

- výpis bankových účtov a pokladne k 12.06.2023 

 

     Účtovníčka OcÚ p. Hrušová  spolu s členmi finančnej komisie a ostatnými prítomnými   

prešli celý návrh a vysvetlili si jednotlivé položky v príjmovej i výdavkovej časti rozpočtu, 



ktoré sú navrhnuté na zmenu a v niektorých  navrhovaných zmenách prišlo ešte k úprave, 

v dôsledku ktorej došlo k zmene celkového výsledku hospodárenia zo sumy 31 527,89€ na 

sumu 7021,26 €. Taktiež podľa aktuálne vykonaných zmien upravila hlavná kontrolórka 

obce svoje stanovisko, ktoré FK odporučila zverejniť na úradnej tabuli a internetovej 

stránke obce Vaďovce a obecnému zastupiteľstvu toto stanovisko zobrať na vedomie. 

Taktiež odporúča komisia zverejniť na úradnej tabuli a internetovej stránke obce Návrh I. 

zmeny rozpočtu na rok 2023 a schváliť ho na nadchádzajúcom OZ. 

 

6. V bode rôzne komisia diskutovala o situácii v školskom byte a  havarijnom stave na 

niektorých úsekoch ciest v obci.  

 

 

Na záver predsedníčka FK poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Prílohy: 

 

1. Prezenčná listina 

2. Žiadosť Poľovníckeho združenia Stará Myjava  

3. Žiadosť o odpredaj pozemku pánovi Šípkovi 

4. Žiadosť o   

5. Návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2023 

6. Aktuálne čerpanie rozpočtu k 31.05.2023 

7. Výpis bankových účtov a pokladne k 12.06.2023 

8. Stanovisko k návrhu I. zmeny rozpočtu na rok 2023 

 

 

 

 

 

 

......................................... 

Mgr. Daniela Kontinová 

predseda FK  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


